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Ingenjörsklubben har under de senaste årtiondena haft en enda medlem som fått 
utmärkelsen ”hedersmedlem”.  Hon, för att det är en kvinna, tog initiativet att få 
Chalmersspexet till klubben och Ludvika under ett antal år. Det var en högtidsstund varje år 
under 80-talet när gycklet gästade oss och bjöd på skratt och oförglömliga slagdängor. 

Eftersom spexarna bodde hemma hos ingenjörsklubbens medlemmar var vi många som 
tillbringade natten efter spexet med att återuppväcka minnen av örhängen från gamla spex. 

Sin dagliga gärning hade hon på dåvarande Asea/ABB inom transformatoravdelningen där 
hon började år 1971. Asea hade ungefär 25 transformatorfabriker runtom i världen och vår 
hedersmedlem fick i uppdrag att skapa en avdelning för att förse alla dessa fabriker med 
specialkomponenter. Den största utmaningen var nog när hon blev ansvarig för en 
Kinasatsning inom HVDC transformatorer, där ABB licensierade tre statsägda 
transformatorfabriker. ABB levererade i början av HVDCs Kinasatsning alla ingående 
komponenter från Ludvika. Omfattningen av dessa leveranser var värd många hundra 
miljoner och den goda kvaliteten på leveranserna gav ABB ett gott rykte som bidrog till allt 
fler inkommande order. Hon var inte bang för att med både ris och ros få verkstadsgubbarna 
att göra sitt yttersta för att få iväg leveranserna av alla dessa komponenter i rätt tid. Hennes 
insatser var mycket uppskattade men den största beviset för hennes insatser konstaterades  
efter att hon slutat då klagomålen från de kinesiska tillverkarna strömmade in p g a  brister i 
leveranserna i tid och kvalitet.  


